
 

 

 

20.05.2021 Tarihinde Gerçekleştirilen 2020 Yılına Ait Olağan Genel Kurul Toplantısında Sorulan 

Sorular Ve Cevapları 

 

Soru 1 : 2018 yılı net kar marjı yaklaşık %20 idi, bu sürdürülebilir bir kar marjı mı, ileride de bunu 

yakalamak mümkün mü? 

Barış Göktürk (İcra Kurulu Başkanı) : 2018 yılı çelik sektörü için olağan bir yıldı ve 2018’de elde edilen 

net kar marjı reel bir kar marjıdır. 2019 yılında Türkiye’de çelik sektöründe daralma yaşandı, emtia 

fiyatlarında (çelik hurda için) düşüş oldu. 2020 yılında ise hem ülkemizde hem dünyada pek çok 

sektörde salgının olumsuz etkileri oldu. Pandemiye rağmen Şirketimiz 2020 yıl sonu itibarıyla yaklaşık 

12,7 Milyon TL net kar elde etmiştir. 2021 yılının ilk çeyreğinde net kar yaklaşık 13,7 Milyon TL’ye 

yükselmiştir. 2021 yılında net kar marjında, 2018 yılındaki seviyeleri yakalamak için çalışmalarımızı 

sürdürüyoruz. 

 

Soru 2 : Kayıtlı sermaye tavanı 600 Milyon TL’ye çıkarıldı, neden daha düşük bir tutara yükseltilmedi? 

Bedelsiz sermaye artırımı planı var mı? 

Barış Göktürk (İcra Kurulu Başkanı) : Şirketimizin ödenmiş sermayesi 125 Milyon TL’dir. Kayıtlı sermaye 

tavanını ödenmiş sermayenin 5 katına kadar yani 625 Milyon TL’ye kadar yükseltmek mümkündü. Biz 

600 Milyon TL’ye yükselterek önümüzdeki 5 yıl için bu izni almış olduk.  

Yakın zamanda bedelsiz sermaye artırımı gündemimizde yer almıyor. İleriki yıllarda bedelsiz sermaye 

artırımı olması halinde ilgili duyurular mevzuatlar çerçevesinde KAP’ta duyurulacaktır. 

 

Soru 3 : Kayıtlı sermaye tavanı artırımını şirketler bedelli sermaye artışı için de yapabiliyorlar. 2021/1. 

Çeyrek dönemde Şirketin banka kredi borcunda bir miktar artış oldu. KAP’ta yayımladığınız 

bültenlerinizde de Şirketin 300 Milyon TL’ye kadar kredibilitesinin olduğunu belirtmiştiniz, borçlanmak 

yerine bedelli sermaye artırımı olabilir mi? 

Barış Göktürk (İcra Kurulu Başkanı) : Gündemimizde bedelli sermaye artışı bulunmamaktadır. 

2021/1.Çeyrek dönemde Şirketimizin toplam banka borcu yaklaşık 25,8 Milyon TL’dir. Şirketimizin kredi 

limiti ise 300 Milyon TL’nin üzerindedir. Verilen limitler içinde kullanılan kredi miktarı çok düşük 

olmakla birlikte Şirketimiz bu borcu rahatlıkla ödeyebilecek finansal güce sahiptir. 

 

Soru 4 : YKSLN payları 1 Nisan 2021 tarihi itibarıyla Yıldız Pazar’da işlem görmeye başladı. Yıldız Pazar’da 

işlem gören şirketler arasında likidite sağlayıcılık işlemleri yaptıran çok fazla sayıda şirket yok. YKSLN 

paylarında likidite sağlayıcılık işlemlerine devam edilecek mi? 

Barış Göktürk (İcra Kurulu Başkanı) : Bu konuyu değerlendirip gerekli olması halinde ilerleyen 

dönemde likidite sağlayıcılık işlemlerini sonlandırabiliriz. 

 



 

Soru 5 : KAP’ta yayımlanan geleceğe dönük değerlendirmelerinizde ve televizyonda yaptığınız 

açıklamalarda 2021 yılı için 322 Milyon TL hasılat ve 50 Milyon TL FAVÖK ön görüldüğünü belirtmiştiniz, 

bu rakamlara fiyat istikrar fonu paylarının satışından elde edilen kar dahil mi? 

Barış Göktürk (İcra Kurulu Başkanı) : Geleceğe dönük değerlendirmelerimizin kamuya açıklandığı 

dönemde fiyat istikrar fonu paylarının satışına henüz karar verilmemiş olduğundan KAP’ta yayımlanan 

FAVÖK/Net kar tutarına fiyat istikrar fonu paylarının satışından elde edilen kar dahil değildir. 

 

Soru 6 : Yeni yatırım hedefiniz var mı? 

Barış Göktürk (İcra Kurulu Başkanı) : Finansal sonuç bültenlerimizde belirttiğimiz gibi planlanan 

yatırımların büyük bir kısmı tamamlanmıştır. Şimdilik yeni bir yatırım gündemimizde bulunmamaktadır. 

Ancak gerekli olması halinde küçük yatırımlar yapılabilir. 

 

Soru 7 : TOGG marka yerli otomobil için ürün tedarik etmek üzere bir görüşmeniz var mı? 

Barış Göktürk (İcra Kurulu Başkanı) : TOGG’un yapımında kullanılacak kalıp çeliklerinin büyük bölümü 

için Şirketimizin ya da bayilerimizin tedarikçi olmasını temenni ederiz. Bunun yanı sıra içinde 

bulunduğumuz alanlarda büyümemiz en büyük temennimizdir. 

 


